
 Brøndby Boligselskab AFD. 604 Brøndby Nord Vej 211. 

Bestyrelsen Afd. 604 BB Bestyrelsesmøde 

Afbud fra: Mohamed (deltog fra kl. 19:15) og Allan 

 

Referat fra mødet d. 27/9 2022. møde afholdes i Nordlys bestyrelseslokale kl. 17:00 

1. Mødestart kl. 17:00 

Mød din bestyrelse kl. 16:30- 17:30. Start kl.17:45 

 

2. Valg af ordstyrer. 

Michael 

 

3. Valg af referent. 

Camilla 

 

4. Godkendelse af referatet. 

Godkendt 

 

5. Nyt fra ejendomskontoret og administration. 

Der har været tricktyve på spil så der er blevet sendt sms og mails rundt til tilmeldte 

beboer.  

Der er blevet talt omkring SMS service i Brøndby boligselskab.  

Dørtelefoner starter op i uge 43 og varer frem til uge 16 i 2023. Der er ikke noget 

arbejde indenfor i lejlighederne imellem jul og nytår. Indendørs arbejde laves efter 

nytår. Højhusene kommer til sidst men skulle være færdig i uge 16.  

Der er lidt sygdom i personalegruppen.  

Der er cykelskur, barnevogn og cykelrum razzia fra uge 40 af. 

Der er blevet indkøbt kost, trillebør og skovle til gårdmændene, så der kan blive 

fejet og samlet skrald.  

Der er blevet bestilt MC logoer til den første parkeringsplads mod kirken.  

Der er blevet talt omkring ugeskriv til bestyrelsen og hvad der skal stå i.  

Tilbud på ny belægning foran Nordlys er igangværende.  

Vi er meldt ud af ”vild med vilje”, da det koster 10.000 kr. at være medlem af det 

varemærke.  

Der kommer energibesparende LED lys i den store lyskæde over Brøndby Nord Vej 

i år og der kommer tidslås på hvornår det bliver tændt og slukket. Vi har talt om 

lyskæder op forskellige steder på vejen.  

 

6. Evaluering af Brøndby Nord dag 

Det var en god dag og der var mange der kom selvom at det regnede. Der er blevet 

talt om hvad der kunne gøres bedre og anderledes til næste gang.  
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7. Tilbud om lysskinne i carportene 

Det er godkendt af hele bestyrelsen 

Nye lys i pullerne, carportene og cykelskur ved højhusene er godkendt af 

bestyrelsen til at går i gang med at skrifte ud og sættes op.  

Der er blevet talt om at lave cykelparkering om ved højhusene, bestyrelsen har sagt 

at det skal igangsættes. Der blev talt om belysning rundt på legepladserne, der skal 

gøres mere besparende. Igangsættes.  

Der er blevet talt om at leje af carport skal stige, bl.a. grundet øgede driftsudgifter. 

Dette tages op til næste beboermøde 

 

8. Etablering af netværksgruppe (Brøndby Kommune er tovholder) – hvem vil være 

med? 

Brian, Mohamed, Maiken og Jonas vil gerne være med. Jesper og Per fra 

administration.  

 

9. Information fra andre møder 

Der har været møde med el-rådgiver vedr. ladestandere til elbiler. Der pågår en 

nærmere analyse vedr. behovet, økonomi, ejerforhold samt placering.  

  

Kravlegården: Kravlegården er kommunens ansvar og de arbejder på en anden 

placering end bag den nye Aldi.   

 

10. E.v.t. 

 

11. Punkter til næste møde – 25 okt. 2022. 

Julefrokost? 

 

12. Slut kl. 21 


